
   

SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ BÆKKE SKOLE 

Tirsdag d. 13.april 2021 kl. 17.15-19.15 

 

Vi afholder mødet i samme lokale som sidst, og vi anbefaler, at I har en negativ 

test inden mødet. 

 

AFBUD FRA: Mette, Kaspar, Malene og Rasmus. 

MEDLEMMER: 

FORÆLDREVALGTE: 

Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 0.kl, Kaspar 8. kl, Markus 9.kl) 
Jette Daugaard (Johanne 4. kl., Karoline 8.kl.) 
Mette Bloch Smedegaard (Anne 0.kl, Ida 2.kl) 
Poul Svendsen (Kristine 1.kl., Johannes 4.kl) 
Malene Preston (Thea 2. kl. + Frederik Emil 5. kl. + Hjalte 8. kl.) 

Lone Højer Attwell (Owen 1. kl.) 

Winnie Hoff (Bertil 1.kl) 

MEDARBEJDERREPRÆSENTANTER: 

Linda Thyssen og Katrine Bramm 

ELEVREPRÆSENTANTER: 

Rasmus og Kasper  

 

BYRÅDSMEDLEM: 

Elin Winther  

SEKRETÆR FOR SKOLEBESTYRELSEN: 

Helle Jeppesen, Skoleleder  

Susanne Tang, Viceskoleleder  

Vivi Højer Jensen, SFO-leder  



   

1. Bemærkninger til dagsorden 
  

2. Eventuelt 
 Vi giver besked pr. mail ved høringssvar. 

Forældrehenvendelser vedr. sommerferiepasning på Grønvangsskolen. 

Kan man få besøg af politiet i klasserne? 

3. Orientering fra 
Formanden 

Indslag til Ugeavisen 

 
Bække lokalråd har henvendt sig igen, og uge 35 + 46 bliver til Bække. Der 

aftales nærmere på første møde efter sommerferien. 

Skolens ledelse 

Covid-status 

 

Covid-status: Det går godt. En elev i 8. kl. er testet positiv, men ingen har 

været i nærkontakt. 

Andet: Skolen har fået 50.000kr til at arbejde med læringsmiljøer i 

udskolingen. Fonden for entreprenørskab.  

MED og Sikkerhedsudvalget 

  

  

Øvrige 

 Elin: 

Der er vedtage ekstraordinær reduktion overførsler pga. Corona. Det påvirker 

økonomien på Bække Skole med -100.000kr. 

 

Bække skoles input til dialogmødet blev modtaget meget positivt. 

  

4. Lejrskoleprincip 
 
Opfølgning fra tidligere punkt – punktet har nu været ved personalegruppen, og der er på den baggrund 
lavet et forslag. 



   

 Referat:  

Revideret princip fremlægges og drøftes. Alle godkender princip pr. mail.  

Helle retter til, og princippet lægges på skolens hjemmeside.  

5. Hvordan kommer vi videre med antimobbestrategi? 
 

 Referat:  

Personalet har arbejdet med skolens værdigrundlag, og på næste 

bestyrelsesmøde drøftes betydningen af værdierne i kontekst til 

antimobbestrategi. 

Der nedsættes en ny arbejdsgruppe på antimobbestrategien næste møde. 

Gruppe til planlægning at indlæg til forældremøder: Katrine, Danielle, Jette og 

Helle. Helle indkalder.  

6.Timefordeling og ringetider næste skoleår 

 Referat: 

Ringetider er ændret, således at 5-min. pauser i stedet laves til bånd inkl. 

spisning. Godkendt. 

Timefordelingsplanen fremlægges. Vejl. timetal er ændret, og dermed falder 

valgfag på mellemtrinnet ud til fordel for Håndværk og design samt 

madkundskab.  

Understøttende undervisning i overbygningen bliver til trivselsarbejde, 

lektiecafe eller bevægelse. 

7. Det videre arbejde med læringsmiljø 

- Herunder ønske om at elever kan leje ”locker” på skolen og ønske om en arbejdsweekend. 

 Referat: 

Eleverne har et ønske om lockere, og det vil koste 80.000kr, hvis skolen skal 

investere i disse. Derfor ligger der et forslag om, at forældre kan leje et skab. 

Skolen arbejder videre med en løsning med andre alternativer. 

Der er et ønske om en arbejdslørdag for forældre og elever, som har lyst til at 

deltage. Ideen tages godt imod. 

8. Samarbejde med erhvervslivet 

- Hvad er der gjort tidligere, hvordan får vi det vakt til live igen? Forslag om en ”erhvervsvæg” i 

udskolingen og en lokal Erhvervsdatabase. 

 Referat 

Skolen ønsker at lave en væg, hvor forskellige lokale virksomheder er 

repræsenteret. Skal bruges i arbejdet omkring de unge menneskers 

fremtidsønsker til jobs. 



   

9. Møderække skoleåret 2021/2022 

 Referat 

Lærerne har fået ny arbejdstidsaftale, hvilket udfordrer placering af møderne. 

 

Kaizentavle 

 

 

Nye forslag 

 

Hvordan får vi flere med i 

forældreråd? 

 

 

  

Hvad 

 

Hvem 

 

Hvordan 

 

Hvornår 

Skoleprofil/Væ

rdi proces/PR 

Ledelsen Drøftelser I opstartsfasen 

Forældre-

inddragelse 

Alle i SB Drøftelser Løbende 

Princip for 

lejrture 

ST 

 

Har haft 1. 

drøftelse i 

personaleg

ruppen.  

Standby 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

I mål  

 

 Forretningsorden 

 Trivselspolitik 

 

Prioritering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bruttolisten 

- ikke glemt 

 

 Snus/rusmidler 

 Skoleprofil 

 Kommunikation til 
forældre 

 Lokalsamfundet og 
samarbejdet lokalt 

 Landsbyordning 



   

 

 

 

 

 

 

 

 

  



   

Møde slut:  

 

Sign.: 

 
 
Jette Daugaard  
 
 
 
Linda Thyssen 

 
 
 
Lone Højer Attwell 
 
 
 
 
Katrine Bram 

 
 
 
Poul Svendsen  
 
 

 

Ulla Bollerup Petersen  

 

 

Winnie Hoff 

 

 

Rasmus 

 

 



   

 

 

 

 

 


